
Rada Miejska                                                                                        

w Nowym Mieście Lubawskim 

P r o t o k ó ł   Nr  XLIX/2014 

z XLIX-tej sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 23 września 

2014 r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 

Sesję rozpoczęto o godz. 16:00 , a zakończono o godz. 16:40. 

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 15 radnych . 

( Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu).  

( Lista obecności zaproszonych gości stanowi zał. nr 2 do protokołu). 

Obrady  prowadził - Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

-  Burmistrz Miasta                                          - Józef Blank 

- Wicestarosta Nowomiejski                            - Marcin Buliński 

- Z-ca Burmistrza                                             - Damian Artuszewski 

- Skarbnik Miasta                                             - Aneta Gołębiowska 

- Adwokat                                                        - Tomasz Kwiatkowski 

- Wiceprzewodniczący Rady Powiatu             - Romuald Koszewski 

- Radny Powiatu                                              - Bogumił Kurowski 

- Pracownik Urzędu Miejskiego                      - Dariusz Sobaszkiewicz  

Zatwierdzony porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

- stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XLVIII-mej sesji Rady Miejskiej. 

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XL/232/2013 Rady Miejskiej w 

    Nowym Mieście Lubawskim z dnia 17 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

    Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na 2014 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres powyżej 3 lat w trybie  

     bezprzetargowym nieruchomości, stanowiących własność  Gminy Miejskiej Nowe Miasto  

     Lubawskie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kurzętnik z  

    przeznaczeniem na realizację w roku 2015 zadania „Przebudowa dróg gminnych Wielkie  

    Bałówki- Marzęcice oraz z Wawrowice-Wielka Osówka – etap II”. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Nowomiejskiemu    

      z przeznaczeniem na realizację w roku 2015 zadania „Przebudowa drogi powiatowej nr  

      1335N Nowe Miasto Lubawskie – Mroczno - Słup na odcinku o długości 4,05 km od     

      skrzyżowania z drogą krajową nr 15 w Nowym Mieście Lubawskim do miejscowości  

      Gwiździny wraz z infrastruktura techniczną”. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli współdziałania Gminy Miejskiej Nowe  

      Miasto Lubawskie z Województwem Warmińsko-Mazurskim na rzecz realizacji  
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      Planu Cyfrowego 2025 dla Warmii i Mazur. 

12. Informacja o pracach komisji Rady Miejskiej. 

13. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

14. Zakończenie sesji. 

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. pkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja dokonał otwarcia XLIX-tej sesji Rady Miejskiej 

stwierdzając na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy 15 radnych, a więc obrady 

są prawomocne.                                       

Ad. pkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja na sekretarza obrad zaproponował radnego- 

Jarosława Oelberga, który wyraził zgodę na kandydowanie. Rada Miejska jednomyślnie (15 

„za”) wybrała radnego – Jarosława Oelberga na sekretarza obrad. 

Ad. pkt 3 

Rada Miejska nie wniosła zmian do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja przedstawił porządek obrad XLIX- tej sesji Rady 

Miejskiej.                                                    

Ad. pkt 4 

Protokół z XLVIII-mej sesji Rady Miejskiej był wyłożony do wglądu w pok. nr 36 Urzędu 

Miejskiego, jak również przed sesją, a radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. 

Sekretarz obrad poprzedniej sesji – radny Mieczysław Kubacki nie zgłosił uwag do protokołu.   

Protokół z  XLVIII-mej sesji Rady Miejskiej został przez Radę Miejską przyjęty 

jednomyślnie (15 „za”).                                                    

Ad. pkt 5 

Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 

zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 

zawiadomieniem na sesję, która stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

Burmistrz Miasta –J. Blank przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej w 

zakresie bieżącej działalności Burmistrza.  

Sprawozdanie i informacja zostały przyjęte przez Radę. 

Ad. pkt 6 

Radni nie złożyli na sesji w formie pisemnej interpelacji. 

Radni wnieśli ustnie zapytania w sprawie: 

Radny- M. Deja 

- rozważenia możliwości pozostawienia ruchu przy ul. Sienkiewicza dwukierunkowym, tak 

jak to jest w trakcie trwania remontu ul. Działyńskich. 

Ad. pkt 7 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej – J. Oelberg przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XL/232/2013 Rady Miejskiej w Nowym Mieście 
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Lubawskim z dnia 17 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miejskiej Nowe 

Miasto Lubawskie na rok 2014. 

Rada Miejska jednomyślnie (15 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XLIX/278/2014 – stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Ad. pkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres powyżej 3 lat w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości, stanowiących własność Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 

Rada Miejska jednomyślnie (15 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XLIX/279/2014 – stanowi zał. nr  5 do protokołu. 

Ad. pkt 9 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej – K. Hoppe przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kurzętnik z przeznaczeniem na 

realizację w roku 2015 zadania „Przebudowa dróg gminnych Wielkie Bałówki- Marzęcice 

oraz z Wawrowice-Wielka Osówka – etap II”. 

Rada Miejska jednomyślnie (15 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XLIX/280/2014 – stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Ad. pkt 10 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej – K. Hoppe przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Nowomiejskiemu    

z przeznaczeniem na realizację w roku 2015 zadania „Przebudowa drogi powiatowej nr 

1335N Nowe Miasto Lubawskie – Mroczno - Słup na odcinku o długości 4,05 km od     

skrzyżowania z drogą krajową nr 15 w Nowym Mieście Lubawskim do miejscowości  

Gwiździny wraz z infrastruktura techniczną”. 

Rada Miejska jednomyślnie (15 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XLIX/281/2014 – stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Ad. pkt 11 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej – K. Hoppe przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia woli współdziałania Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie 

z Województwem Warmińsko-Mazurskim na rzecz realizacji  Planu Cyfrowego 2025 dla 

Warmii i Mazur. 

Rada Miejska jednomyślnie (15 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XLIX/282/2014 – stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

Ad.pkt 12 

Przewodniczący stałych komisji Rady Miejskiej przedstawili informacje o pracach komisji: 

Komisji Budżetu i Finansów  - Jarosław Oelberg, 

Komisji Rozwoju Gospodarczego – Krzysztof Hoppe, 
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Komisji Problematyki Społecznej- Jerzy Szczepański, 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki – Zbigniew Ewertowski. 

Ad. pkt 13 

Odpowiedzi na zapytanie radnego udzielił 

Burmistrz – J. Blank 

- temat dwukierunkowej jezdni ul. Sienkiewicza był przez nas rozpatrywany już na etapie 

projektowania dokumentacji technicznej na przebudowę ul. Działyńskich. Zjazd z ul. 

Działyńskich na Sienkiewicza jest szerszy niż był do tej pory. A więc przebudowa jest 

zaprojektowana z dwukierunkową ul. Sienkiewicza. Zrobiliśmy to co mogliśmy zrobić, 

natomiast organizacja ruchu będzie wymagała uzgodnień z organem zarządzającym ruchem 

drogowym, czyli Starostą Nowomiejskim. 

Ad. pkt 14 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – 

M. Deja zamknął obrady XLIX-tej sesji Rady Miejskiej.  

 

Sekretarz obrad:                                                                        Przewodniczący Rady Miejskiej                 

                                                                                                                                                                                                                                                                          

Jarosław Oelberg                                                                                                                                         

                                                                                                                    Marcin Deja            

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  


